

# Vanløse Badminton Klub

Agenda til bestyrelsesmøde den 20.04.2023 kl.18.

## **Dagsorden**

1. Godkendelse af referat samt valg af ordstyrer.

*Anders er valgt som ordstyrer. Dernæst er referat fra sidste møde godkendt.*

2. Gennemgang af GF2023
  - a. Status rekruttering.
  - b. Beretninger.
  - c. Valg / Dirigent.
  - d. Scenarier
    - i. Ingen formand.
    - ii. En formand som øvrig bestyrelse ikke kan acceptere.
    - iii. Andre muligheder?

*A. Der er på nuværende tidspunkt ikke kommet nogen henvendelser i forbindelse med rekruttering. Flere i bestyrelsen vil prøve at snakke med folk i forbindelse med klubmesterskabet i håbet om at finde medlemmer. Der sendes en reminder ud omkring stillingsforslaget, hvori konsekvensen er beskrevet. Dette sørger Anders for.*

*Anders nævner han gerne vil stå for de kommende turneringer i klubben i et udvalg, men ikke som bestyrelsesmedlem i denne periode.*

*B. SSU, USU og formandsberetningerne skal være skrevet i stikord så de kan printes og underskrives. Det er de omhandlende medlemmer indforstået med.*

*SSU Beretningen bliver delt mellem Heidi og Jeppe, da der på nuværende tidspunkt ikke er en SSU-formand.*

*C. Tidligere års dirigent er blevet spurgt om han vil være dirigent igen. Han er ikke vent tilbage men der forventes et ja.*

*D. Hvis der ikke findes en formand i forbindelse med Generalforsamlingen, skal der afholdes et nyt 14 dage efter. Dernæst vil foreningen blive lukket.*

*Hvis der er en formand man ikke kan acceptere, er der ikke noget at gøre på generalforsamlingen da det er generalforsamlingen som stemmer for personen.*

*Der er ikke andre muligheder end et valg af en formand.*

3. Boldaftale og tøj.
  - a. Forhåbentlig har jeg tøjprøver med.

#### b. Underskrift aftale.

*Der er valgt Forza-tøj. Anders viser tøjet som er valgt frem. Tøjprøverne er desværre ikke kommet endnu. Der kommer et bestillingsskema, hvorfra vi kan vælge hvad der skal benyttes.*

*Bold og Tøj. Aftalen er klar til underskrift og Anders hører om den ikke bare skal skrives under. Dette er der bred enighed om i bestyrelsen. Anders Underskriver aftalen i morgen (21/4-23)*

#### 4. SSU-orientering.

*Kampsæsonen er forbi. Nu kommer der en tid hvor fremmødet bliver meget svingende og det gælder om at fastholde spillerne til træning i et vist omfang på især A truppen, hvor der er en vis træthed at spore.*

*B truppen har fået tilført nogle midlertidige spillere. Tanken er stadig at det er en træning hvor der skal findes ungdomsspillere med et vist niveau og ikke mindst et engagement. De lidt ældre skal bidrage med at sikre en overgang fra ungdom til senior. Spillere der er over 30 kan ikke nødvendigvis forvente at blive på B truppen til næste sæson, da tiden stadig er forbeholdt unge spillere under 25 år. B truppen skal primært består af 3. holdspillere og toppen af 4. holdet.*

*Der har været en del uro omkring B truppen og også i forbindelse med en dreng som i et vist omfang udviser manglende engagement. Det blev vendt til et møde i går mellem Anders, Mikla og jeg. Drengen fortsætter, idet det er blevet bedre.*

*Der er snart tilmelding til næste års hold. Heidi's anbefaling er, at vi fastholder det eksisterende antal hold på seniorsiden – ligeledes bekræftet af Mikla. Vi står med en reduceret A trup til næste år og det er svært at stille hold på især 3. holdet. 3. holdets kampe ligger ligeledes i ungdomsturnerings weekenderne og det er en svær opgave at have unge spillere til at spille dér, men ønskværdigt.*

*Vi skal have styr på hvem der står til rådighed for holdkampe næste år fra A og B trup.*

*Der skal meldes ind fra de øvrige holdledere om holdtilmelding på veteransiden.*

*Der er desuden landet en aftale med Mikla for næste sæson. Den sidste sæson med Mikla.*

#### 5. USU-orientering.

*USU-formanden har haft mulighed for at være til dagens møde, hvorfor dette punkt springes over.*

#### 6. Regnskab.

*Regnskabet er blevet godkendt af forenings revisorer, hvorfor alle dokumenter er underskrevet af disse. Regnskabet kan derfor også underskrives af bestyrelsens medlemmer. Alle på nær suppleanter skal skrive på regnskabet samt tilskudsansøgninger.*

#### 7. Klubmodul.

*Der er ikke noget at berette i forbindelse med klubmodul, hvorfor vi rykker videre til næste pkt.*

8. Evt.

*Der er her blevet snakket om uddelingerne til generalforsamlingen, som er gennemgået.*

*Håndbold har forhørt om vi kan tage Henrik Olsen i spil til at hjælpe Ole med at forny aftalen i cafeteriet. Der er enighed om, at man skal forhøre omkring muligheden, men man skal have en sank med Ole omkring dette inden. Dette gør Anders.*